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Hallituksen kokous 30/2024

Aika: 8.11.2024, klo 12.15

Paikka: A142, Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen

Matvei Telov

Niklas Koskela

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila (saapui kohdassa 6.)

Vilppu Viinikainen (poistui kohdassa 12.2.)

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 12.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Sara Sofia ja Niklas.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Kerttu ilmoitti, että evääksi on hänen omaan jälkiruokafiilikseen pohjaten smoothieita ja

keksejä, sekä yksi paketti Tuc-keksejä sitä varten, jos joku ei kerennyt lounaalle.

Kalle ilmoitti onnittelevansa sydämensä pohjasta Niklasta tulevasta

puheenjohtajavuodesta sekä kaikkia muitakin läsnäolevia tulevista toimaripesteistä.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:



Erik: Ihan hyvää kuuluu. On illalla menossa abisitseille, ja kohtamyös vujut!

Kalle: Ihan jees meininki. Visioivat Nitan kanssa heti eilen exculla ensi vuotta. Sai myös

hienon lippiksen, jota esitteli hallitukselle. On selvittänyt polkuaanmyös opintojen kanssa

ja totesi ohjelmistojen taitavan kutsuamaisterivaiheessa.

Niklas:Miettii aktiivisesti, miten tulee selviämään hallituksen kokouksista kun ei voikaan

enää vain piirrellä esleihin ja huudella kaikkiin väleihin kommenttejaan. Muutenkin

hommat konkretisoituivat nopeasti, kun jo tänään aamulla oli TG täynnä puhishommia.

Kerttu:Vähän flunssarajoilla elelyä viime päivät, ja viikonloppuna edessä pakkochillailu.

Vaaleista jäi sopivan haikea fiilis, kun pääsi näkemään ensi vuoden toimijat valittuna.

Vilppu:Härdelliviikkomeneillään ja kouluhommat kasaantuu. On harrastanut moraalista

pohdintaa prujaamisen suhteen. Päivänmottona: “Tänäänmennään taas ja huomenna

uudestaan.”

Alli:Oli hienot vaalit, ja myös konkretisoija sille, että vuosi loppuu joskus. Vaihteleva

flunssa alkaa vihdoin helpottaa. Totesi, että kursseja on selkeästi pudonnut arjesta, kun

nyt alkaa olla aikaa ajatellakin. Vujuhype, ja perehdytyskin on hauskaa!

Sara Sofia: Tulee aina pahamieli vaaleista, kun kaikki halukkaat eivät voi päästä hommiin.

Aikoo liittyä Aalto Cocktailin yappaysjäseneksi. Totesi tänään olevan esimmäinen

arkipäivä 2,5 viikkoon kun ei ole yhtäkään kipparinvarttia. Paras vartti tähänmennessä on

ollut erään phuksin koiran ulkoilutus.

Valentin saapui ajassa 12.27.

Markus:Hyvä fiilis, kun vaalit on ohi ja vielä ilmanmitään suurempiamankeleita.

Kiltahommat on pitäneet kiireisinä, ja sama jatkunee ensi viikolla. Oli eilen kertomassa

infosta abeille, ja sai ihmettelyä siitä, miten on niin vanha. Lähetti myös PRH:lle

sääntömuutosilmoituksen heti ensimmäisenä asiana eilen aamulla!

Valentin:Remppaillut paljon isänsä kämppää. Eilen oli vaihteeksi erään tapahtuman

suunnittelumiitti. Toivoomaksimikylmää lumista talvea ulkkareilleen.

Vilppu lisäsi kuulumisiinsa, että hänelle tarjottiin paikkaa TEK-tykkinä. Valentin

hämmentyi tästä, oliko Vilppu headhuntattu.

Luettiin poissaolevien kuulumiset:

Aino: Polin approsta palauduttu ja tänäänmennään taas!
Matvei: Jee TPJ, en oo paikal, sori siit…

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Aino Pelander Höpöhöpöjen ruokaa 293,18 € Hyväksytty

Kalle Keinonen Prodekovujuedustus 11.10.2024 75,00 € Hyväksytty



Tino Poutiainen HS Kuukausiliite Olkkarille 2024-2025 178,80 € Hyväksytty

Tino Poutiainen
National Geographic -lehden tilaus Olkkarille
2024-2025 45,00 € Hyväksytty

Tino Poutiainen Kuljetuskärry killan käyttöön 89,99 € Hyväksytty

Tino Poutiainen Meganahkaviikonpäivä 2024 snacksit 61,67 € Hyväksytty

Tino Poutiainen
Olkkarin kahvinkeittimeen uusi kansi +
keittiötasolle uusi jatkojohto 30,98 € Hyväksytty

Alli Kolho Edustus Aalto BT 15+2 vujuilla 26.10.2024 45,00 € Hyväksytty

Alli Kolho
Edustus Media ry:n 53. vuosijuhlilla
23.11.2024 67,50 € Hyväksytty

Markus Laine
Yhdistyksen sääntömuutosilmoituksen
käsittelymaksu PRH:lle 7.11.2024 110,00 € Hyväksytty

Markus Laine
Edustuspaikka Arkkitehtikillan vuosijuhlilla
5.12. 75,00 € Hyväksytty

Markus Laine Unskin pitkän phaburastin juomatarjoilut. 74,51 € Hyväksytty

Markus Laine
Kahvimaitoa Olkkarille hädän hetkellä
9.10.2024 12,64 € Hyväksytty

Rebekka Sihvola Suodatinpusseja Olkkarille 1,77 € Hyväksytty

Salla Nicholls
Tarjoilut Kompleksi x Athene peli-iltaan
5.11.2024. 25,86 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Rakennusinsinsinöörikilta
ry Saunalautan vuokraus 5.8.2024 200,00 € Hyväksytty

S-Business Oy Namubufferi 594,51 € Hyväksytty

Loimaan Evankelisen
Kansanopiston Säätiö Mustajärven leirikeskuksen vuokra 550,00 € Hyväksytty

Aalto-yliopiston
kauppatieteiden
ylioppilaat ry KY-saunan vuokraus sillikselle 16.11.2024 80,00 €

Hyväksytty

Sara Sofia ehdotti itselleen henkilökohtaista sakkoa, jos hän ei ensi kokoukseenmennessä saa

syksyn kulareidensa tekemistä aikaan.

8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksyttiin AarniMarkkanen, JohannaMaria Tiitinen jaManushree Tyagi



killan virallisiksi jäseniksi.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uutta palautetta.

8.3. Touhutonnihakemukset
Käsiteltiin kaksi uutta hakemusta. Ensimmäinen oli 3.11. saatu pyyntö

vuosijuhlien odotustapahtuman järjestämiseen, jossa rahaa tarvittaisiin 13 x

5990,00 euroa viineihin ja 815,00 euroa banjoon. Todettiin hakemuksen

lienevän olevan osa Prodekon vuosijuhlalaskuria ja menevät muutenkin noin

79-kertaisesti yli koko touhutonnibudjetin, joten hylättiin hakemus.

Toinen hakemus oli Jasse Ahokkaan,Markus Laineen, Juho Alinin ja Valentin

Jutilan 95 euron suuruinen pyyntö Spurgusession järjestämiseen vujuviikon

Purkusession jälkeen.Markus ja Valentin jääväsivät itsensä hakemuksen

käsittelystä, mutta hyväksyttiin hakemusmuun hallituksen päätöksellä.

Todettiin etenkin 10 euron suuruisen ruokabudjetin osuuden kuulostavan

hienolta konseptilta.

8.4. Kiltatuotemyynnistä
Kerttu nosti keskusteluun idean järjestää vuosijuhlaviikolla pienimuotoinen

kiltatuotemyynti Olkkarilla ja myydämyös vuoden 2022 Athene-vöiden jämät.

Todettiin, että idea on hyvä ja toteutetaan tämä joku päivämaanantain jälkeen

niin, että kiltanauha voidaan julkistuksen jälkeen ottaamyösmyyntiin. Kerttu

organisoi käytännön järjestelyt Telegramissa.

8.5. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin vuosijuhla-ansiomerkkitekstien tilanteesta.

Siirryttiin kohtaan 12.1.

9. Viestintä
9.1. Ajankohtaiset asiat

Siirryttiin kohdasta 12.2.

Keskusteltiin käytännöistä uusien jäsenten lisäämiseen

jäsenet-sähköpostilistalle, sillä syksyllä suuri osa on jäänyt lisäämättä listalle

ollenkaan. Erik ja Niklas jatkavat asian selvittelyä.

Siirryttiin tauolle ajassa 13.00.

Palattiin tauolta ajassa 13.09.

10. Opintoasiat
10.1. Infonmaisteri-info

Alli kertoi, että maisteri-info oli ja meni lopulta hyvin. Ensi kuussa on vielä



vaihtoinfo, ja sen jälkeen Allin hanskat tippuvat opintoinfojen osalta.

10.2. Muut esille tulevat asiat
Alli muistutti kaikkia vastaamaan opintokyselyyn!

Keskusteltiin lisäksi phuksien Academic Advisingin mainostamisesta.

11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

Kalle totesi, että ensi vuoden kalenteriin on jo alkanut excursioiden sopiminen.

Myös yrityssuhdetiiminmiitti tulossa ensi viikolla, muuten ei kummempaa.

Siirryttiin kohtaan 13.1.

12. Yhteisö
12.1. Toimarikuulumiset seuraaville viikoille

Siirryttiin kohdasta 8.5.

Keskusteltiin toimarikuulumisten aikataulusta. Sovittiin, että ryhmän 1 eli

Erikin, Kallen, Markuksen, Valentinin ja Vilpun toimareiden kuulumiset

käsitellään kahden viikon päästä, vuosijuhlaviikon jälkeisessä kokouksessa.

12.2. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin saadusta kutsustaMan@gerin itsenäisyyspäivän

juhlavastaanotolle. Hallituksesta pääseviä oli sen verran vähän, että Vilppu

jakaa kutsunmyös ulkosuhdetiimille.

Vilppu poistui ajassa 12.56.

Siirryttiin kohtaan 9.1.

13. Tapahtumat
13.1. Perehdytys

Siirryttiin kohdasta 11.1.

Merkittiin tiedoksi Ainon jaMatvein kuulumiset:

Loppu häämöttää, aletaan tekee testamenttia ja kaikkea muuta hauskaa
perehdytyshommaa.

13.2. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin ylipäätään hallituslaisten testamenttien teosta. Sovittiin, että

yritetään järjestää tähän jonkinlainen yhteinenworkshop-hetki, jotta

tekeminen on kivempaa.



14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Ajankohtaiset asiat

Sara Sofia fiilisteli sitä, että seuraajat on valittu!Myös phabuISOiltamille on

vihdoin sovittu päivä joulukuun alkuun, 2.12.. Lisäksi pohdinnassa on nyt, mitä

kaikkea kahdelle seuraajalle täytyy suunnitella eri tavalla kuin yhdelle.

15. MKV-asiat
15.1. Kapteenin lomantarve

Valentin totesi, että lautasella on tällä hetkellä aika paljon kaikkea, mutta

toivottavasti saa nyt pientä taukoa tapahtumista. Lisäksi UO-sektorin

uudistuskeskusteluun huomioi liittyvänmyös pohdinnanmkv-kipparin ja

esimerkiksi vastuukv-ISOjen aktiivisesta mukanapitämisestä.

15.2. Muut esille tulevat asiat
-

16. Muu toiminta
16.1. Sakkojen päivitys

Annettiin Valentinille kolme (3) sakkoa kokouksestamyöhästymisestä sekä

Allille tämän omasta pyynnöstä kaksi (2) sakkoamyöhästyneestä pöytäkirjan

tarkastettavaksi lähettämisestä.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Kerttumuistutti lähettäneensä sähköpostilla pari allekirjoitusta vielä

uudestaan. Lisäksi ylimääräisen kiltakokouksen 16-sivuinen hieman pidempi

urakka on nyt myös tarkastettavana.

17. Muut esille tulevat asiat
Sovittiin alustavasti ensi viikon kokous torstaiaamulle klo 9-10, sillä perjantain

vakiokokousaika osuu vuosijuhlavalmistautumisen päälle.

Sara Sofia hypetti phuksispeksiä!

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään oletettavasti 14.11. kello 9.00. EväsvuorossaMarkus.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 13.48.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Niklas Koskela Sara Sofia Koivisto



Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


